
 

Skolebestyrelsesmøde 17.01.2023 

Personalerummet afdeling Nord kl. 17.00-20.00 

Forældrerepræsentanter: Anders Thorborg Mørk, Christian Kallehauge Frank, Iben Estrup 

Ljungmann, Jens Klit Thomsen, Kristian Sjørslev, Nikolaj Visby Sandbæk, Signe Ebbesen, Brian 

Grønning Jensen, Louise Søgaard Ørum 

Suppleanter: Lisa Bang Rye Bonde, Lisbeth Cecilie Overby. 

Medarbejderrepræsentanter: Marianne Møldrup, Marie Wendt, Morten Andersen, Kathrine 

Gåsland 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Jakob Fenneberg-Hansen, Lola Nielsen, Susanne Bryld. 

Elevrepræsentanter: Filippa 7A, Mynte 7A 

 

Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden 

17.00 – 17.05 TB 

 

Velkomst. 

Gennemgang af dagsorden og bilag - godkendt. 

2.  Godkendelse af referat 

17.05 – 17.10 TB 

 

Bilag: Referat fra november – godkendt. 

 

MM tager kontakt til kolleger (plus elevperspektiv) vedr. ”Bad i 

idræt” – punktet skal på næste SKB møde.  

 

Dejligt at referaterne er kommet på hjemmesiden – der er fokus på 

hjemmesiden skal blive et bedre ansigt udadtil.  

 

3.  Præsentation af Tal pænt 

kampagne v./ AB og SLA 

Præsentation af ”Tal pænt” kampagne – en trivselskampagne med 

fokus på sproget. Fælles indsats for hele skolen bliver sat i gang i 

uge 6 med eleverne – er sat i gang d.d. i forberedelsesfasen, hvor 

AKT-teamet har Trille (pæd. Konsulent fra kommunen) med til at 

facilitere processen.  

 

SKB præsenteres for den proces, der er sat i gang i dag med 

lærerne. SFO skal inddrages.  

 

Forebyggende indsats, som læner sig op af skolens 

antimobbestrategi. Indsats for hele skolen – kulturændring – hvilken 

kultur ønsker vi at skabe på Nivå Skole i fremtiden.  

 

Præsentation af dialogtrappen og den positive spiral/negative spiral 

ift. sprogets kraft.  

 

Happening op til sommerferien, hvor vi fastholder kampagnen.  

 

Forældre orienteres løbende og kan bruges til at udvide kampagnen 

til fx Tal pænt online.  Tydelighed ift skolehjem samarbejde.  

 

SKB kommentar:  

 



 

 Dejligt at det er et fællesskabsfokus 

 Bliver der givet redskaber/strategier til eleverne? JA  

 Vigtigt med informationsmateriale til forældrene i retning 

af: Hvad forventer vi af jer forældre. 

 

4.  Elevrådet 

17.10 – 17.40 TO 

 

Punkter fra elevrådet. 

 

Vi vil gerne have flere elevrådsmøder. Ledelsen hjælper 

elevrødderne med at tage kontakt til lærerne. Gerne et elevrådsmøde 

en uge før SKB.  

 

Elevrødderne har været på fælleselevrådsmøde i dag på Rådhuset.  

 

Madvogn kommer 1. februar. Orientering kommer på Aula.  

 

5.  Orientering fra ledelsen 

17.40 – 18.00 TO 

Status for genåbning af skolen efter brand 

Evaluering nødskole og SFO 

 

 Ros til SFO medarbejdere for at tackle situationen.  

 Ros til ledelsen og medarbejderne for hurtig plan og god 

kommunikation. 

 Godt at mærke sammenholdet i Nivå – hvordan skolen blev 

bakket op af lokalsamfundet.  

 

Personalenyt: Vi mangler musiklærer, men har besat stillingen med 

en god vikarløsning. Vi har medarbejdere, som er interesserede i at 

læse tysk linjefag for at dække tyskfaget på den lange bane.  

 

Forældrehenvendelser: Intet at bemærke. 

 

Toiletrengøring: Vi har dobbelt toiletrengøring på de fleste (mest 

belastede) toiletter nu. Bestyrelsen beder ledelsen se på fordeling af 

toiletter, mht. antal klasser og næste års elevtal. 

 

Særligt skal der ses på muligheden for at udnytte toiletterne ved 

billedkunst. Vi afventer effekten af at sætte toiletter ved billedkunst 

i brug, før vi iværksætter en ombygning af toiletter. Det vil koste 

mindst 100.000 kr. 

 

 PAUSE Spisning 

 

6.  Skoleindskrivning og  

lokalefordeling 2023 - 25 

18.30 – 19.00 TO/TD 

 

Status fra skoleindskrivning 2023 

- ca. 85 skolestartere til 2023 / 4. klasser 

 

Orientering om plan for lokalefordeling (TO) 

- Gennemgang af plan for at finde ekstra lokaler på skolen jf. 

stigende antal klasser. Lærerteams skal dele teamlokaler for 

at skabe ekstra klasser. 

 



 

Drøftelse vedr. opmærksomheder (10 min) TD 

- Teams/lærere skal være tæt på deres elever. Inddragelse af 

personalet i forhold til indretning/proces. 

7.  Økonomi 

19.00 – 19.40 TO/TD  

Status regnskab 2022 

- Resultat og overførsel: Mindreforbrug under 3% på 1,3 

millioner overføres til 2023. 

- Regnskab: Godkendt – ingen kommentarer. 

 

Budgetramme 2023 

- Elevtal udvikling: Indskrivning 0. klasse ca. 85 elever / 4. 

klasser betyder voksende elevtal og sund økonomi. 

- Budgetsammensætning: Taget til efterretning. 

- Ledelsens anbefalinger: Budget 23 kan godt bygge på et 

stigende elevtal, hvor vi sigter på et moderat merforbrug 

(resultat i minus). Vi forventer en opregulering i september 

23 og en større tildeling i 24. 

 

Bestyrelsens prioriteter 2023 – udsættes til næste gang. 

 

8.  Meddelelser fra: 

-formanden 

-medarbejderne 

19.40 – 19.50 TO 

 

Kontakt fra BSU til formanden, om de kunne gøre noget for at støtte 

op om situationen med brand på skolen. 

9.  Evt. 

 

Kontaktforældremøde tirsdag den 24/1. 

 


